



**НОВОСТИ  
УПОЛНОМОЧЕННОГО ПО  
ПРАВАМ ЧЕЛОВЕКА  
В РОССИЙСКОЙ  
ФЕДЕРАЦИИ  
6 ИЮНЯ 2022 ГОДА**

Уполномоченный по правам человека в Российской Федерации Татьяна Москалькова представила Президенту Российской Федерации Владимиру Путину Доклад

о своей деятельности за 2021 год.

Татьяна Москалькова сообщила главе государства о главных вопросах защиты прав, которые сегодня волнуют россиян, уделив особое внимание работе с обращениями граждан в условиях санкционной политики Запада и русофобии, а также с эвакуированными жителями ЛНР, ДНР и Украины.

Полный текст Доклада о деятельности Уполномоченного по правам человека в Российской Федерации за 2021 год [опубликован](#) на официальном сайте Уполномоченного.

[Источник](#)

- Аппарат Уполномоченного по правам человека в Российской Федерации

---

**NEWS DIGEST OF THE HIGH COMMISSIONER FOR HUMAN RIGHTS  
IN THE RUSSIAN FEDERATION  
JUNE 6, 2022**

Tatiana Moskalkova, the Commissioner for Human Rights in the Russian Federation, presented the Report on the Activities of the Commissioner for Human Rights in the Russian Federation for 2021 to Vladimir Putin, the President of Russia.

Tatiana Moskalkova informed the President about the main issues of human rights protection that concern Russians today, paying special attention to the work with appeals of citizens under the sanctions policy of the Western countries and Russophobia, as well as with citizens evacuated from the Donetsk and Luhansk People's Republics and Ukraine.

The full text of the Report on the Activities of the Commissioner for Human Rights in the Russian Federation for 2021 (in Russian) is [published](#) on the official website of the Commissioner.

[Source](#)

- Office of the High Commissioner for Human Rights in the Russian Federation



**ДОКЛАД**

О ДЕЯТЕЛЬНОСТИ  
УПОЛНОМОЧЕННОГО  
ПО ПРАВАМ ЧЕЛОВЕКА  
В РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ

за 2021 год

